
 
 

Verslag LER 20 juni 2022 

Plaats: Zaal Verbanck  

Start: 19u15 Einde: 21u30  

Aanwezig:  

• Sarrazijn Mike : Dienst Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Lemmens Wibo: Voorzitter - Horeca Nieuwpoort  

• Verdievel Katrien: Ondervoorzitter - detailhandel Nieuwpoort-bad  

• Nowé Steffi: vertegenwoordiger landbouw  

• Maenhout Steve: Unizo Nieuwpoort  

• Pelgrim Erwin: Detailhandel Nieuwpoort-stad  

• Deconinck Isabelle: vertegenwoordiger vastgoedsector  

• Didier Boydens: Detailhandel Nieuwpoort-bad  

Uitgenodigd:  

• Martens Michelle: Diensthoofd Toerisme  

Verontschuldigd:  

• Gheeraert Ann: Schepen Lokale Economie Stad Nieuwpoort 

• Averein Philip: Horeca Nieuwpoort  

• Romeo Rau: vertegenwoordiger visserijsector  

• Berdieke Rommel: Noordvaart VZW  

• Schramme Luc: Detailhandel Nieuwpoort-stad  

 

1. Goedkeuring verslag 21 maart 2022 

 

Geen opmerkingen.  

 

2. Ontslag Paeme Luc – voordracht vervanger 

 
- Kathy Jonckheere wordt voorgedragen als plaatsvervanger voor Unizo Nieuwpoort in de 

LER.  
- Voorstel tot wijziging zal geagendeerd worden op volgend CBS en GR.  

 



 
 

3. Braderie Marktstraat 9 juli 2022  

 
- Redelijk wat inschrijvingen. 
- Ook mogelijkheid voor handelaars van buiten stadscentrum. 
- Er zal ook randanimatie voorzien worden. 
- Volgend jaar actief extra handelaars aanschrijven van buiten de Stad Nieuwpoort.  

 

4. Verslag overleg handelaars binnenstad 13 juni 2022  

 
- Weinig respons – weinig aanwezige handelaars.  
- Niet motiverend  voor de organisatoren 
- Bekijken om dit te koppelen aan een ander moment.  

 

5. Netwerkmoment Ondernemend Nieuwpoort maandag 24 oktober 

 
- Deelname van de stakeholders – tussenkomst voor hun leden?  
- Welk concept/format?  Walking dinner met verschillende Nieuwpoortse ondernemers 

(Ghys, RUIG, Artsi?) 
- Welk prijs vragen we aan de deelnemers?  
- Navraag doen om tent pas de dinsdag af te breken.  
- Bar uitbesteden – Hotelschool vragen via Olivier Willaert  
- Diversiteit aan standen – alle handelaars uit Nieuwpoort aan te schrijven  
- Enkel apero tafels  
- Intro groepje en rondwandelend groepje tijdens eten 
- Awards – uitwerken (voorstel uitwerken)  (voorbeeld van Oostende) 
- Werkgroep – data werden vastgelegd, uitnodigingen werden verstuurd naar de 

geïnteresseerden.  
- Wachten op evenementen en CBS vooraleer de datum en de locatie definitief vast te 

leggen.  
 
 

6. Evaluatie Shopping event 

 
- Weinig reacties op de evaluatie – nadenken over een andere manier van evalueren.  
- 70 deelnemers – 30 reacties. 
- Kosten/baten niet zo positief. 
- CBS zal knoop doorhakken voor eventuele volgende editie.  
- Kan er gesnoeid worden in de kosten om eventueel nog een nieuwe editie te 

organiseren? 
- LER is van mening dat dit event niet mag afgevoerd worden na 1 editie en het nog een 

kans te geven in 2023. 
 



 
 

7. Winterterrassen  

 
- LER vraagt aan het CBS om opnieuw terrassen toe te laten gedurende de 

wintermaanden. Eventueel gans het jaar door?  
- Mits de nodige voorwaarden dat het terras effectief gebruikt wordt en open moet dit 

mogelijk zijn op bepaalde plaatsen.  
- Zeedijk sowieso niet.  

 

8. Eindejaarsactie  

 
- Deelnameprijs in de vorm van waardebon - €100 of €50 deelnameprijs?  
- Format – scannen met de kaart  
- Winnaars per week?  
- Mailing doen naar 10% actie voor meer bereik.  
- Periode: 1 december – 8 januari 2022 
- DLE doet voorstel naar CBS.  

 
 

9. Kerstversieringswedstrijd   

 
- Opnieuw organiseren – verslag nakijken wat werd beslist na vorig jaar.  
- Prijzen vanuit de LER? 
- Nadruk op buitendecoratie – gevel  
- Etalage – gevel → uitbreiden naar inwoners? DLE doet navraag bij 

communicatie/evenementen om dit te integreren in de campagne van Winters 
Nieuwpoort.   

 

10. Varia 

 

- Kunstmarkt 

De LER betreurt de beslissing om de kunstmarkt niet meer in de Marktstraat te laten 

doorgaan! Dit is 1 van de weinige activiteiten die volk aantrekt in de binnenstad.  

➔ CBS beslist ondertussen dat Kunstmarkt wel moet doorgaan in de Marktstraat! 

- Vervolg werken Langestraat 

De burgemeester heeft vorige week aangekondigd dat er alsnog plannen zijn om de 

volgende fase van de werken van de Langestraat nog dit jaar aan te vatten.  

De LER juicht deze beslissing toe, maar vraagt of er hier snel duidelijkheid in kan komen, 

zodat de handelaars tijdig kunnen anticiperen. Want oorspronkelijk werd gezegd dat 

deze werken pas na 2024 gingen van start gaan.  



 
 

➔ Het dossier voor de volgende fase dient nog opgestart te worden. Hierdoor zullen 

deze werken ten vroegste starten in het voorjaar 2023. Van zodra meer 

duidelijkheid zal dit gecommuniceerd worden.  

- Parkeerbeleid Marktstraat  

Nog altijd geen beweging in dit dossier. Wanneer zal de aanpassing eindelijk in voege 

gaan?  

➔ DLE doet nogmaals navraag waar dit dossier blijft hangen.  

- PFAS vervuiling 

Veel handelaars en eigenaars hebben een brief ontvangen met melding van deze 

vervuiling.  

Wat is de invloed van deze communicatie?  

Heeft dit een invloed op de historische stadskern.  

Zijn de waardes dermate hoog dat er gevaar is?  

➔ Meer info wordt opgevraagd aan de Dienst Milieu  

- 10% actie  

De LER vraagt of het resterende budget van de 10% kan geïnvesteerd worden in de lokale 

economie? Want er werd oorspronkelijk beloofd om 1 miljoen euro  

- Er komen klachten over de timing van de kuismachine. Kan de timing worden aangepast? 

Kan er rekening worden gehouden met de horeca en kan deze machine niet worden 

ingezet tijdens het middagservice? Zeker niet tijdens de zomermaanden wanneer de 

terrassen gebruikt worden?  

➔ Wordt doorgegeven aan de Technische Dienst 

 
 
Volgende vergaderingen zijn werkgroepen voor de verdere uitwerking en de organisatie van het 
netwerkevent op maandag 24 oktober.  
 
Dinsdag 12 juli om 18u15 in de Wasserette 

Maandag 8 augustus om 18u15 in de stadshalle 

Iedereen welkom!  
 
 

 
Voor verslag  
Sarrazijn Mike 
Dienst Lokale Economie  
 
 


